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24 maja 2012

Gliniany po rewitalizacji
Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Kazimierz Kotowski uczestniczył w
uroczystości zakończenia rewitalizacji rynku i termomodernizacji budynku szkoły w
Glinianach, gmina Ożarów.

– Ludzie wybrani w różnych samorządach muszą ze sobą rozmawiać, nawiązywać kontakty,
układać wspólne plany – powiedział Kazimierz Kotowski. – I to dzisiaj u was święci sukces.
Jestem przekonany, że będziemy mogli dalej wspólnie planować, myśleć, pisać założenia do
nowego planu rozwoju województwa na lata 2014-2020. Tutaj stworzono bardzo dobre
podstawy, gmina wykonała duży postęp w trosce o infrastrukturę drogową, oświatową,
zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. I o tym wszystkim trzeba pamiętać. Cieszę się,
że możliwe było wydzielenie środków na rewitalizację. Wykorzystaliśmy w województwie
sytuację i dobrze się stało, bo środki zostały dobrze spożytkowane. Tak wspaniałe inwestycje
mogą powstawać dzięki dobrej współpracy samorządów różnych szczebli, podmiotów
gospodarczych.
 
Podczas rewitalizacji rynku powstały chodniki wraz z parkingiem, boiska do piłki ręcznej i
siatkówki, wyposażono plac zabaw, wyremontowano studnię i wymieniono jej dach,
zbudowano wiatę przystankowa, ogrodzono szkołę, wykonano podjazd dla osób
niepełnosprawnych, posadzono drzewa liściaste. Prace kosztowały 645,7 tys. zł, przy czym
339,6 tys. przekazało Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego ramach Programu
Rozwoju Obszarów Wiejskich w latach 2007- 2013. Termomodernizacji budynku szkoły
towarzyszyła wymiana stolarki okiennej, centralnego ogrzewania wraz z budową nowej
kotłowni węglowej, pokrycie i ocieplenie dachu, oczywiście docieplenie ścian i wykonanie
elewacji. Za prace gmina zapłaciła 225, 4 tys. zł, dofinansowanie z Norweskiego
Mechanizmu Norweskiego wyniosło 125, 4 tys.
 
Burmistrz Marcin Majcher przypomniał, że wykonane prace doprowadziły do ożywienia
Glinian, podniesienia ich estetyki. Podziękował Radzie Miejskiej, szczególnie miejscowemu
radnemu Wiesławowi Kurowskiemu, który prosił, by realizować tę inwestycję. Życzył
sukcesów dyrektor szkoły Marii Wojdan i wszystkim dzieciom.
 
W spotkaniu wzięli udział: prezes cementowni Andrzej Ptak, dyrektor do spraw techniczno-
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inwestycyjnych Marek Soboń, przedstawiciele Straży Miejskiej, policji. Tłumnie przybyli też
mieszkańcy Glinian. Z koncertem wystąpili uczniowie miejscowej szkoły.

 


